
Tisztelt Hölgyeim, Uraim! 

 

Tematikus fórumunk végéhez érve mielőtt megköszönném az előadók munkáját, a 

meghívottak érdeklődését és javaslatait, egy dolgot engedjenek még leszögeznem.  

A Kós Károly sétány lezárását véleményem szerint nem szabad soká halogatni. A Városliget 

parkfejlesztésére ma rendelkezésre álló milliárdok az ország történetének legnagyobb szabású 

parkfejlesztését teszik lehetővé, ez egy kivételes történelmi lehetőség a Ligetnek is. Biztosi 

feladataimból adódóan és személyes meggyőződésem szerint is azt az álláspontot tudom 

képviselni, hogy a Liget Budapest projekt nem válhat teljessé addig, amíg a park 

kettéosztottsága, a Ligetet terhelő átmenő forgalom és az azzal járó környezetterhelés meg 

nem szűnik.  

Sőt, úgy gondolom, ha a Ligetben sikerül megszüntetni a zaj- és légszennyezést, az nemcsak a 

Liget-használó embereknek, az ottani növény- és állatvilágnak tesz jót, de az az Andrássy 

utat, és Pest belsejét is élhetőbbé teszi majd.  

Visszaugorva a bevezetőben említett, 2004-ben íródott újságcikkre: akkor egy fél napra az 

illetékesek lezárták a Kós Károly sétányt, azzal a céllal, hogy megmérjék, milyen terhelést 

okoz ez az elterelő útvonalakon, a Vágány utcában és az Ajtósi Dürer soron. És bár a terhelés 

más napokhoz képest némiképp megnőtt, a szakemberek meglepetésére sehol sem lépte át a 

határértékeket.  

A ma délután hallottak alapján is, nem lebecsülve a megoldandó közlekedésszervezési 

problémák súlyát, bizonyos vagyok benne: van elfogadható, szakmailag vállalható megoldás. 

Köszönöm mindenkinek a részvételt. Ahogyan korábban, most is várjuk javaslataikat írásban 

is: aki ma esetleg nem jött el, nem tudott, vagy nem akart szóban megnyilatkozni, vagy 

hosszabban kifejthető álláspontja van, az is megteheti javaslatait. A mai fórum témáihoz 

legkésőbb november 30-ig várjuk a javaslatokat, észrevételeket a meghívóban megadott e-

mail címre.  

A következő fórumot a tervek szerint december 8-ára tervezzük. A téma: a Városliget mint 

park szabadidős szolgáltatásai. A meghívókat már a napokban elküldjük a megszokott körnek. 


